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Vragen van de leden Van der Lee en Kröger (beiden GroenLinks) aan de 
Minister van Economische Zaken en Klimaat en de Staatssecretaris van 
Infrastructuur en Waterstaat over de besluiten en het proces rondom de rol 
van biomassa en de duurzaamheidscriteria binnen het Klimaatakkoord 
(ingezonden 19 november 2018). 

Vraag 1
Wat is de huidige stand van zaken van het proces rondom biomassa zoals 
beschreven in de kabinetsappreciatie op de dwarsdoorsnijdende thema’s van 
het Klimaatakkoord?1 

Vraag 2
Wordt er op dit moment in het kader van het Klimaatakkoord gesproken over 
biomassa? Welke organisaties zijn hierbij betrokken? 

Vraag 3
Welke onafhankelijke partij wordt gevraagd om een advies te geven over een 
duurzaamheidskader voor biomassa? Wat is de exacte opdracht aan deze 
partij? Wat is de planning van dit advies? 

Vraag 4
Wie beslist uiteindelijk over de duurzaamheidscriteria? Beslissen hier 
milieuorganisaties over mee? Zullen deze zelfde duurzaamheidscriteria ook 
gelden voor biokerosine die wordt ingezet onder het Corporate BioFuel 
Programme? 

Vraag 5
Op welke manier wordt er over de prioritering van biomassa besloten? 
Wanneer wordt dit besluit aan de Kamer gestuurd? 

Vraag 6
Hoeveel beslag wordt er door de klimaattafels gelegd op biomassa, gemeten 
in petajoules? 

1 Bijlage bij Kamerstuk 32 813, nr. 220.
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Vraag 7
Kunt u deze vragen beantwoorden voordat het algemeen overleg Klimaat en 
energie dat op 29 november 2018 is gepland plaatsvindt?
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